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ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ ΣΧΟΛΗΣ ΜΗΧΑΝΙΚΗΣ ΚΑΙ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 4η

ΜΕΡΟΣ Α’ (χωρίς την παρουσία Φοιτητών) 

 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ ΤΟΥ (ΜΕΡΟΣ Α’) ΠΟΥ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ ΤΗΝ ΔΕΥΤΕΡΑ 9 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2012 
 

Με στόχο την εξοικονόμηση οικονομικών πόρων του Πανεπιστημίου έγιναν διάφορες εισηγήσεις από τα παρόντα Μέλη, ούτως 
ώστε να μειωθεί στο ελάχιστο η εκτύπωση διαφόρων εγγράφων που αφορούν τις Συνεδρίες του Συμβουλίου της Σχολής. 
Ο Κοσμήτορας διαβεβαίωσε ότι θα ληφθούν δεόντως υπόψη οι εισηγήσεις και θα υιοθετηθούν κατά το μέγιστο δυνατό.  

ΣΥΖΗΤΗΣΗ – ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ: ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ
ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

1. Εγκρίσεις 
1.1 Έγκριση Ημερήσιας Διάταξης [Παρ. 1.1]  
Με την προσθήκη του θέματος 5.2.1 εγκρίθηκε η Ημερήσια Διάταξη του Α’ Μέρους της 
4ης Συνεδρίας του Συμβουλίου της Σχολής ΜΤΕ. 
1.2 Έγκριση Πρακτικών 3ης Συνεδρίας Συμβουλίου Σχολής ΜΤΕ- Μέρος Α’, 
ημερομηνίας 21 Μαρτίου 2012 [Παρ. 1.2] 
Ο Κοσμήτορας διευκρίνισε ότι, το όνομα της κας Τ. Ονουφρίου αφαιρέθηκε από τα 
πρακτικά των προηγούμενων Συνεδριάσεων του Συμβουλίου της Σχολής καθ’ ότι, μέχρι 
τις 21 Μαρτίου 2012 που πραγματοποιήθηκε η 3η Συνεδρία του, δεν είχε ακόμη 
εγκριθεί το Πρακτικό της εκλογής της ως μέλος του Συμβουλίου της Σχολής, από το 
οικείο Τμήμα Πολιτικών Μηχανικών και Μηχανικών Γεωπληροφορικής. 
Η έγκριση των Πρακτικών του Α’ ΜΕΡΟΥΣ της 3ης

 

 Συνεδρίας παραπέμφθηκε στην 
επόμενη Συνεδρία του Συμβουλίου της Σχολής. 

 

2. Ενημέρωση   
2.1 Σύσταση Ειδικής Επιτροπής για ανέλιξη του Επίκουρου Καθηγητή κ. 
Κυριάκου Καλλή. 
Έγινε ενημέρωση από τον Κοσμήτορα ότι το θέμα προωθήθηκε ήδη στην Σύγκλητο και 
έχει συσταθεί η Ειδική Επιτροπή. 
 

  

3. Απορρέοντα   

3.1 Καταγραφή Ερευνητικού Προσωπικού 
Ο Κοσμήτορας ενημέρωσε ότι, αναμένονται οι σχετικοί πίνακες από τον κ. Τ. Κασπαρή 
Πρόεδρο του Τμήματος Ηλεκτρολόγων Μηχανικών και Μηχανικών Ηλεκτρονικών 
Υπολογιστών και Πληροφορικής. 

Κοινοποίηση στον 
Κοσμήτορα των 
αντίστοιχων 
πινάκων του 
Τμήματος 
ΗΜΗΠΛΗ. 

 
Άμεσα 

3.2 Ετοιμασία απαιτήσεων για Ειδικούς Επιστήμονες για το Χειμερινό 
εξάμηνο (Προπτυχιακά και Μάστερ)  
Ο Κοσμήτορας επεσήμανε ότι, θα πρέπει να ληφθεί υπόψη το σχετικό Σημείωμα της 
Πρυτάνεως ημερομηνίας 26 Μαρτίου 2012, αναφορικά με την κάλυψη διδακτικών 
αναγκών για το Φθινοπωρινό Εξάμηνο 2012/2013 (Για θέσεις Επισκεπτών 
Ακαδημαϊκών και Ειδικών Επιστημόνων), το οποίο κατατέθηκε από τον Κοσμήτορα 
κατά την διάρκεια της Συνεδρίας. 
Ενημέρωσε επίσης ότι, υποβλήθηκε κατάσταση από τον κ. Τ. Κασπαρή Πρόεδρο του 
Τμήματος Ηλεκτρολόγων Μηχανικών και Μηχανικών Ηλεκτρονικών Υπολογιστών και 
Πληροφορικής,(Παράρτημα 3.2). 
Επί του παρόντος αναμένεται κατάσταση από τους Προέδρους των Τμημάτων 
Πολιτικών Μηχανικών και Μηχανικών Γεωπληροφορικής και Μηχανολόγων Μηχανικών 
και Επιστήμης και Μηχανικής Υλικών κκ Δ. Χατζημιτσή και Σ. Χούλη. 

Καταγραφή από 
τους Προέδρους 
των οικείων 
Τμημάτων, οι 
ανάγκες για 
ολόκληρο το 
Ακαδημαϊκό έτος 
καθώς και για την 
Θερινή περίοδο. 
και κοινοποίησή 
τους στον 
Κοσμήτορα το 
αργότερο μέχρι τις 
17 Απριλίου 2012 

Καταληκτική 
ημερομηνία 17 
Απριλίου 2012 
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Το Πρυτανικό Συμβούλιο ζήτησε λεπτομερή ενημέρωση ούτως ώστε να γίνουν γνωστοί 
οι λόγοι πρόσληψης των Εξωτερικών Συνεργατών. 
Ακολούθησε διεξοδική συζήτηση επί του θέματος και υπεβλήθησαν διάφορες 
εισηγήσεις. 

για να σταλούν 
από τον ίδιο στο 
Πρυτανικό 
Συμβούλιο. 

4. Θέματα Προσωπικού   

Πριν από την έναρξη της συζήτησης του θέματος 4.1, προσήλθε στην Συνεδρία και η κα  
Τούλα Ονουφρίου.  
Ο Κοσμήτορας καλωσόρισε την κα Τούλα Ονουφρίου στην πρώτη Συνεδρία του 
Συμβουλίου της Σχολής ΜΤΕ στην οποία η ίδια εκπροσωπεί το οικείο Τμήμα ΠΟΜΗΓΕ. 

  

Πριν από την έναρξη της συζήτησης του θέματος 4.1 το επηρεαζόμενο Ενταγμένο μέλος 
του Προσωπικού του Τμήματος ΠΟΜΗΓΕ κ. Ι. Οικονομίδης απεχώρησε από την 
αίθουσα. 

  

4.1 Ανέλιξη Ενταγμένου Προσωπικού στο Τμήμα ΠΟΜΗΓΕ [Παρ. 4.1] 
Ο Κοσμήτορας ανέγνωσε Υπηρεσιακό Σημείωμα (Παράρτημα 4.1) του Προέδρου του 
Τμήματος Πολιτικών Μηχανικών και Μηχανικών Γεωπληροφορικής αναφορικά με την 
Έκθεση Αξιολόγησης για την ανέλιξη 3 ενταγμένων Μελών του Τμήματος, με αίτημα 
προς τον Κοσμήτορα να το προωθήσει είτε στο Πρυτανικό Συμβούλιο είτε στην 
Σύγκλητο αφού προηγουμένως διευκρινιστεί το θέμα. 
 
Το Συμβούλιο ενέκρινε το αίτημα του Τμήματος ΠΟΜΗΓΕ. 
 

Προώθηση του 
θέματος από τον 
Κοσμήτορα αφού 
διευκρινιστεί κατά 
πόσο θα 
κοινοποιηθεί είτε 
στο Πρυτανικό 
Συμβούλιο είτε 
στην Σύγκλητο και 
διαδικαστικά αφού 
διερευνηθεί κατά 
πόσο θα 
κοινοποιηθούν και 
τα Βιογραφικά των 
υποψηφίων. 

Καταληκτική 
ημερομηνία 
25 Απριλίου 
2012 

Μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης του θέματος 4.1 επανήλθε στην αίθουσα ο κ. Ι. 
Οικονομίδης. 
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4.2 Εκδήλωση ενδιαφέροντος από τον Καθηγητή Σπύρο  Παντελάκη, 
Πανεπιστήμιο Πατρών, για να έρθει ως Επισκέπτης Καθηγητής στη 
Σχολής Μηχανικής και Τεχνολογίας [Παρ. 4.2] 
Έγινε ενημέρωση από κ. Δ. Χατζημιτσή αναφορικά με την εκδήλωση ενδιαφέροντος 
από τον Καθηγητή Σπύρο Παντελάκη, Πανεπιστήμιο Πατρών, να εργαστεί στο ΤΕΠΑΚ 
ως επισκέπτης Καθηγητής για το Ακαδημαϊκό Έτος 2012-2013. 
Κατόπιν διεξοδικής συζήτησης επί του θέματος και ευρείας ανταλλαγής απόψεων 
απεφασίσθησαν τα εξής: 
α) ο χειρισμός παρόμοιας φύσεως θεμάτων χρήζει περισσότερου προβληματισμού και 

χάραξης συγκεκριμένης πολιτικής σε επίπεδο Σχολής, μέσα στα πλαίσια ενός 
ευρύτερου στρατηγικού σχεδιασμού 

β) το θέμα της χάραξης πολιτικής σε επίπεδο Σχολής να συζητηθεί στην Ad-hoc 
Επιτροπή Μεταπτυχιακών Σπουδών για να προωθηθεί στην Σύγκλητο, αφού 
μελετήσει τον τρόπο με τον οποίο θα χειρίζεται η Σχολή παρόμοιας φύσεως θέματα, 
σύμφωνα με τους υφιστάμενους κανόνες, με στόχο την δυνατότητα αξιοποίησης σε 
παρόμοιες περιπτώσεις αξιόλογων Ακαδημαϊκών προς όφελος της Σχολής 

γ) να κοινοποιηθεί σχετική επιστολή από τον Κοσμήτορα της Σχολής εις απάντηση στο 
αίτημα του Καθηγητή Σπύρου Παντελάκη, στην οποία να αναφέρεται ότι, το αίτημά 
του συζητήθηκε διεξοδικά στο Συμβούλιο της Σχολής, ωστόσο, λόγω των άμεσων 
δυσκολιών ένεκα της παρούσης οικονομικής κρίσης δεν υπάρχει δυνατότητα 
συνεργασίας επί του παρόντος παρ’ ότι, εκτιμάται ιδιαίτερα το ενδιαφέρον του και 
σίγουρα θα διερευνηθεί η δυνατότητα συνεργασίας σε μελλοντικό στάδιο. 

α) Ο χειρισμός 
παρόμοιας φύσεως 
θεμάτων να 
συζητηθεί στην Ad-
hoc Επιτροπή 
Μεταπτυχιακών 
Σπουδών της 
Σχολής και να 
προωθηθεί στην 
Σύγκλητο, μέσα 
στα πλαίσια ενός 
στρατηγικού 
σχεδιασμού και της 
δυνατότητας 
αξιοποίησης σε 
παρόμοιες 
περιπτώσεις 
αξιόλογων 
Ακαδημαϊκών προς 
όφελος της Σχολής. 
β) Απαντητική 
επιστολή προς τον 
Καθηγητή Σπύρο 
Πανετελάκη 
 

Άμεσα 

5. Κανόνες και Κανονισμοί   
5.1 Αριθμός Διδακτορικών Φοιτητών ανά μέλος ΔΕΠ [Παρ. 5.1] 
Έγινε ενημέρωση από τον Εκπρόσωπο της Σχολής στην Συγκλητική Επιτροπή 
Μεταπτυχιακών Σπουδών του Πανεπιστημίου και επεσήμανε ότι, το θέμα του μέγιστου 
αριθμού διδακτορικών φοιτητών ανά Μέλος ΔΕΠ συζητήθηκε στις 22 Μαρτίου 2012 και 
απεφασίσθη από την Συγκλητική Επιτροπή όπως το θέμα τεθεί σε επίπεδο Σχολών ως 
αναγράφεται στο Παράρτημα 5.1. 
Ακολούθησε διεξοδική συζήτηση και εκτενής ανταλλαγή απόψεων επί του θέματος και 
απεφασίσθη όπως: 
α) Η Ad-hoc Επιτροπή Μεταπτυχιακών Σπουδών της Σχολής αφού μελετήσει το θέμα 

επανέλθει με συγκεκριμένες εισηγήσεις στο Συμβούλιο της Σχολής. 
β) Οι προκαταρκτικές απόψεις/εισηγήσεις όπως κατεγράφησαν στο Συμβούλιο της 

Σχολής να διαβιβαστούν στην Συγκλητική Επιτροπή Μεταπτυχιακών Σπουδών του 
Πανεπιστημίου ως τροφή σκέψης και προβληματισμού. 

γ) Να γίνει εισήγηση όπως οι προκηρύξεις για Διδακτορικούς Φοιτητές μέσω 
Ερευνητικών Προγραμμάτων προχωρήσουν άμεσα. 

 
 

α) Η Ad-hoc 
Επιτροπή 
Μεταπτυχιακών 
Σπουδών της 
Σχολής αφού 
μελετήσει το θέμα 
επανέλθει με 
συγκεκριμένες 
εισηγήσεις στο 
Συμβούλιο της 
Σχολής. 
β) Οι 
προκαταρκτικές 
απόψεις/εισηγήσει
ς όπως 
κατεγράφησαν στο 
Συμβούλιο της 
Σχολής να 
διαβιβαστούν στην 
Συγκλητική 
Επιτροπή 
Μεταπτυχιακών 
Σπουδών του 
Πανεπιστημίου ως 
τροφή σκέψης και 
προβληματισμού. 
 
γ) Να γίνει 
εισήγηση όπως 

Άμεσα και 
πριν από την 
επόμενη 
Συνεδρία της 
Συγκλητικής 
Επιτροπής 
Μεταπτυχιακώ
ν Σπουδών 
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προχωρήσουν 
άμεσα οι 
προκηρύξεις για 
Διδακτορικούς 
Φοιτητές μέσω 
Ερευνητικών 
Προγραμμάτων.  

5.2 Προϋποθέσεις διασφάλισης ποιότητας διδακτορικών διατριβών [Παρ. 5.2] 
Έγινε ενημέρωση από τον εκπρόσωπο της Σχολής στην Συγκλητική Επιτροπή 
Μεταπτυχιακών Σπουδών του Πανεπιστημίου, σε συνέχεια σχετικού Σημειώματος της 
Πρυτάνεως ημερομηνίας 20 Φεβρουαρίου 2012 προς την Πρόεδρο και τα Μέλη της 
Συγκλητικής Επιτροπής Μεταπτυχιακών με θέμα: Προϋποθέσεις διασφάλισης 
ποιότητας διδακτορικών διατριβών ως αναγράφεται στο Παράρτημα 5.2. 
Το θέμα συζητήθηκε ήδη στην Συγκλητική Επιτροπή Μεταπτυχιακών Σπουδών στις 22 
Μαρτίου 2012 και η Επιτροπή προσανατολίζεται όπως εισηγηθεί στην Σύγκλητο να 
απονέμεται ο διδακτορικός τίτλος από την Πενταμελή Επιτροπή και την Σχολή, αλλά να 
εγκρίνεται από την Σύγκλητο και επί τούτου, ζητείται η σύμφωνη γνώμη του 
Συμβουλίου της Σχολής. 
Επιπρόσθετα, ευρίσκεται υπό συζήτηση το κατά πόσο θα πρέπει να ενισχυθούν οι 
προϋποθέσεις διασφάλισης ποιότητας των διδακτορικών διατριβών και για τον σκοπό 
αυτό ζητείται η άποψη του Συμβουλίου της Σχολής ως προς: 
α)  τις ισχύουσες προϋποθέσεις διασφάλισης ποιότητας διδακτορικών διατριβών 
β)  την κοινή υιοθέτηση τους από όλα τα Τμήματα 
γ)  την ενδεχόμενη ενίσχυσή τους και εάν ναι με ποιες συγκεκριμένες προτάσεις. 
Απεφασίσθη όπως το θέμα εξεταστεί από την Ad-hoc Επιτροπή Μεταπτυχιακών 
Σπουδών της Σχολής και αφού επανέλθει με συγκεκριμένες εισηγήσεις και 
αξιολογηθούν από το Συμβούλιο της Σχολής, να κοινοποιηθούν στην Συγκλητική 
Επιτροπή Μεταπτυχιακών Σπουδών. 

Εξέταση το θέματος 
από την Ad-hoc 
Επιτροπή 
Μεταπτυχιακών 
Σπουδών της 
Σχολής και αφού 
επανέλθει με 
συγκεκριμένες 
εισηγήσεις και 
αξιολογηθούν από 
το Συμβούλιο της 
Σχολής, να 
κοινοποιηθούν 
στην Συγκλητική 
Επιτροπή 
Μεταπτυχιακών 
Σπουδών. 
 

Άμεσα 

5.2.1 Απονομή Διδακτορικού τίτλου Σπουδών: 
Έγινε ενημέρωση από τον Κοσμήτορα για την απόφαση της Συγκλήτου κατά την 3η

 
 

Συνεδρία της που πραγματοποιήθηκε στις 7 Μαρτίου 2012 ως αναγράφεται στο 
Παράρτημα 5.2.1, όπως κάθε περίπτωση απονομής διδακτορικού τίτλου σπουδών 
εξετάζεται σε πρώτο στάδιο από το Συμβούλιο της οικείας Σχολής, το οποίο στην 
συνέχεια την προωθεί στην Σύγκλητο για τελική εξέταση μαζί με την εισήγησή του. 
Το θέμα παραπέμφθηκε στις Συγκλητικές Επιτροπές Κανόνων και Κανονισμών και 
Μεταπτυχιακών Σπουδών. 

 

6. Στρατηγικός Σχεδιασμός και Ανάπτυξη   
6. 1 Πρόταση για νέα Τμήματα στη Σχολή Μηχανικής και Τεχνολογίας  
[Παρ. 6.1] 
6.2 Επιστολές για ίδρυση Τμήματος Ναυτικής Μηχανικής {Παρ. 6.1.1] 
6. 3 Απόφαση ΔΕ για Τμήμα Ναυτικής Μηχανικής [Παρ. 6.1.2] 
Ο Κοσμήτορας σε συνέχεια Σημειώματος από την Πρύτανη με θέμα Νέα Τμήματα που 
προβλέπονται στο Στρατηγικό Σχεδιασμό ως το Παράρτημα 6.1, έκανε ιστορική 
αναδρομή και αναφορά σε αλληλογραφία που προηγήθηκε με τον Σύλλογο Ναυπηγών 
και Ναυτικών Μηχανολόγων Μηχανικών Κύπρου ως το Παράρτημα 6.1.1 για την 
δημιουργία Τμήματος Ναυτικής Μηχανικής στο ΤΕΠΑΚ, καθώς και την απόφαση της 
ΔΕ κατά την 55η

Να ζητηθεί 
παράταση μέχρι τις 
23 Μαΐου 2012 για 
να κατατεθούν οι 
εισηγήσεις της 
Σχολής όσον 
αφορά στη 
δημιουργία νέων 
Τμημάτων. 

 Συνεδρία της ως το Παράρτημα 6.1.2 για την σύσταση της Διεθνούς 
Συμβουλευτικής Επιτροπής με στόχο την δημιουργία Τμήματος Ναυτικής Μηχανικής 
στην Σχολή ΜΤΕ.  Ωστόσο έκτοτε το θέμα δεν προωθήθηκε περαιτέρω. 
Ακολούθησε διεξοδική συζήτηση επί του θέματος και απεφασίσθη: 
α) Να ζητηθεί παράταση μέχρι τις 23 Μαΐου 2012 για να κατατεθούν οι εισηγήσεις της 

Σχολής όσον αφορά στη δημιουργία νέων Τμημάτων. 
β) Το Συμβούλιο της Σχολής να αποφασίσει και να κρίνει ότι είναι καλύτερο για την 

Σχολή ανεξάρτητα με τις αποφάσεις που ελήφθησαν στο παρελθόν επί του θέματος. 
 

Το Συμβούλιο της 
Σχολής να 
αποφασίσει και να 
κρίνει ότι είναι 
καλύτερο για την 
Σχολή ανεξάρτητα 
με τις αποφάσεις 
που ελήφθησαν 
στο παρελθόν επί 

Καταληκτική 
ημερομηνία 23 
Μαΐου 2012 
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ΣΥΖΗΤΗΣΗ – ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ: ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ
ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

του θέματος. 
 
 

Λήξη του Α΄ ΜΕΡΟΥΣ της Συνεδρίας 
 
ΚΟΣΜΗΤΟΡΑΣ ΣΧΟΛΗΣ ΜΗΧΑΝΙΚΗΣ ΚΑΙ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ 

 
Τα πρακτικά του Α’ ΜΕΡΟΥΣ της 4ης Συνεδρίας εγκρίθηκαν από το Συμβούλιο της Σχολής 
Μηχανικής και Τεχνολογίας κατά την 5η Συνεδρία του που έγινε στις 24 Μαΐου 2012. 
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